
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 29. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 627
Hvad er baggrunden for, at Transport-, Bygnings- og Boligministeriet ikke me-
ner, at der behov for en ring 5 forbindelse i tilknytning til en evt. kommende
HH-forbindelse for biltrafik? Skyldes det, at ministeren ikke forventer yderlige-
re trafik i forhold til i dag med en ny fast forbindelse? Mener ministeren, at en
evt. øget trafikmængde af biler over Øresund alene skal afvikles på den nu-
værende Helsingør motorvej?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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